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Återrapportering Kulturskolan 

Ärendebeskrivning
Kultur- och utbildningsnämnden beslutade den 13 maj § 36 att återremittera ärendet 
avseende nya avgifter för kulturskolan till förvaltningen för fortsatt utredning. Förvaltningen 
förslog i ärendet att avgifterna till kulturskolan skulle höjas på grund av ekonomiska 
förutsättningarna som föreligger.
 
Nämnden hade i samband med detta ärende en rad frågor som rörde kulturskolan och dess 
organisering vilken man önskade svar på innan beslut om avgifter kunde fattas.

Förvaltningens yttrande 
Förvaltningen har tittat på ärendet igen föreslår att avgifterna till kulturskolan inte ska höjas 
enligt tidigare förlag. Nuvarande avgifter föreslås gälla även i framtiden.

Förvaltningen redogör i separat bilaga dataterad den 1 juni 2020 för de frågeställningar 
rörande kulturskolan som uppkommit vid senaste nämndsammanträden den 13 maj. Det rör 
bland annat redogörelse om när grupp- respektive enskild  undervisning sker för instrument. 

En genomlysning av kulturskolans tjänster, utbud och efterfrågan kommer att genomföra av 
förvaltningen för att säkerställa en ekonomi i balans. 

Ekonomisk bedömning
Förslaget medför inga kostnader.

Förslag till beslut
Avgifterna för kulturskolan höjs inte. Återrapporteringen avseende kulturskolan godkänns.

Beslutet ska skickas till
Klicka här för att fylla i vilka beslutet ska skickas till.

Anneli Schwartz
Förvaltningschef 
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